
Rondvraag raadsvergadering

Onderwerp toegankelijkheid NS station Heeze.

Tijdens de behandeling van dit stuk in de RTG is gebleken dat het nog niet rijp was voor 
besluitvorming en is er besloten dit stuk te agenderen voor de eerstvolgende vergadering. In een 
raadsinformatiebericht d.d. 29 januari wordt vermeld dat dit voorstel geagendeerd zou worden voor 
een volgende raadsvergadering.
Echter dit is niet gebeurd. Reden die gegeven wordt naar aanleiding van gestelde vragen in de RTG 
om 2 aspecten nader uit te werken is er voor gekozen om het voorstel nog niet te agenderen voor de 
raadsagenda. 2 aspecten zullen nader uitgewerkt worden te weten:

1. Indicatie gebruik fietsers van de tunnel door een telling te houden.
2. Met Prorail het gesprek aangaan om in een breder verband opgaven te verkennen.

De wethouder gaf aan tijdens de behandeling van dit punt in de RTG dat hij ging bekijken of alles qua 
proces en kosten wel kan.
Gezien het maatschappelijk belang hebben we een paar vragen waar we een concreet antwoord op 
willen hebben:

1. Is er gebleken dat dit voorstel langere tijd uitgesteld kan worden gezien het proces dat 
doorlopen moet worden?

2. Wat kost het om deze tellingen te houden?
3. Wegen de te maken kosten op tegen het te verwachte resultaat en zo ja,
4. Wanneer worden deze tellingen uitgevoerd en wanneer kunnen we hiervan het resultaat 

krijgen?
5. Wanneer verwacht u dit onderwerp opnieuw te agenderen voor behandeling in RTG en raad.

Vragen met betrekking tot Prorail.

1. Heeft er al een gesprek plaatsgevonden met Prorail over dit onderwerp
2. Zo nee, voor wanneer staat dit gesprek gepland.
3. Zo ja, wat zijn de uitkomsten van dit gesprek.
4. Heeft Prorail al laten weten dat de planning is gewijzigd met betrekking tot het toegankelijk 

maken van het station.


